
Vergadering Stedelijke commissie – kamer SOCIAAL

Datum Tijd 10 oktober 2022 19.00 uur

Locatie Kamer 51 Stadhuis

Link om de vergadering 
terug te kijken

https://channel.royalcast.com/enschede/#!/enschede/20221010_2

Voorzitter Mart van Lagen

Secretaris Nelleke van Proosdij 

1. Opening 

2. Vaste agendapunten

Mededelingen 
Geen

Kennisnemen van het verslag van de vergadering van 19 september 2022

Vaststellen agenda
Agenda is vastgesteld

3. Informerend: Presentatie Rekenkameronderzoek naar Verslavingszorg 
 
Dit punt is vervallen. Er wordt gezocht naar een alternatief moment op korte termijn. 

4. Opinierend: Raadsbrief proces kabinetsbesluiten en bestuurlijke afspraken 
asielcrisis – nummer 2200080122

Op 26 augustus heeft het kabinet maatregelen genomen en zijn er bestuurlijke afspraken gemaakt 
met de VNG, het Veiligheidsberaad en provincies over de asielcrisis. Deze afspraken hebben als doel 
om uit de crisis te komen en te blijven. Met de raadsbrief wordt de gemeenteraad hierover 
geïnformeerd.
De brief is aangemeld door PVV. In de Actualiteitenraad van 19 september jl. is bij de mededeling van 
de burgemeester inzake de tijdelijke noodopvang in de Diekmanhal verwezen naar vanavond als 
moment om met elkaar over de asielcrisis te spreken.

Deelnemers: Zehra Ceben (BBE), Malkis Jajan (VVD), Narda Teke-Bozkurt (PvdA), Ahank Kano-
Tarah (GL), Maschja Baas (D66), Meryam Sumer (CDA), Hadassa Meijer-Ytsma (CU), Oscar 
Escobosa Bosman (VOLT), Alberto Blomer (PVV), Carma Woltjer (SP), Cemal Dogan (EA), Morgan 
Brejaart (FvD), Judith Hofte (PvdD), Arjan Kampman (wethouder)



D66, VOLT, GroenLinks, SP en Partij voor de Dieren overhandigen de wethouder een oproep om ook 
in Enschede structurele asielopvang te realiseren, verspreid over meerdere kleine(re) locaties in de 
stad. De commissie uit de verschillende fractiestandpunten inzake de asielopvang. 

De wethouder geeft aan:
- In de ministerraad wordt gesproken over een plan voor asielopvang. Met de nieuwe wetgeving 

komt er een taakstelling voor elke gemeente.
- Hij verwacht dat de vraag om opvang van asielzoekers te organiseren – of een opdracht 

daartoe – op korte termijn gaat komen en zal de raad hier dan zsm over informeren, hij stelt 
voor om er dan het debat over te voeren. 

- Voor Twente zal er een vraag komen naar 780 extra opvangplekken, bovenop de plekken die 
er nu zijn. 

- De vraag naar opvang van statushouders neemt toe.
- Vanochtend is er een eerste Twentse asieloverleg geweest met wethouders en 

burgemeesters, dat de aanpak van het vraagstuk gaat verkennen.
- De wethouder geeft aan dat hij een opdracht vanuit de raad kan uitvoeren als die in 

meerderheid aan hem gegeven wordt. Hij wil dan ook een concrete opdracht van de raad.  De 
raad heeft hiervoor instrumenten, zoals een motie.

De wethouder zegt toe de kaders die in het afgelopen debat zijn geformuleerd nogmaals naar de raad 
te sturen (20:25 uur).

5. Informerend: Voortgang Kinderopvang toeslagaffaire

Met de raad is afgesproken dat de raad tenminste 1x per kwartaal wordt bijgepraat over de actuele 
stand van zaken. 

Deelnemers: Zehra Ceben (BBE), - (VVD), Narda Teke-Bozkurt (PvdA), Ahank Kano-Tarah (GL), 
Linsey van der Veen (D66), Hadassa Meijer-Ytsma (CU), Oscar Escobosa Bosman (VOLT), Alberto 
Blomer (PVV), Carma Woltjer (SP), Cemal Dogan (EA), Judith Hofte (PvdD), Arjan Kampman 
(wethouder)

Mevrouw Nijhuis (projectleider) geeft een presentatie. Een projectmedewerker geeft toelichting op één 
van de casussen in Enschede. 
De wethouder geeft aan dat er flink gelobby’d wordt bij het Rijk. De wethouder is beoogd kandidaat 
voor een functie bij de VNG, en zal dan rechtstreeks gesprekspartner zijn van minister en 
statassecretaris over o.a. de toeslagenaffaire. 2 december is bekend wie tot deze functie wordt 
toegelaten.
De volgende presentatie over dit onderwerp vindt plaats als daar vanuit de commissie of het 
projectteam behoefte aan is. 

6. Sluiting
(21:06 uur)


